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Bemutatkozás 

Sziasztok! 

Pádár Kitti vagyok, negyedéves angol-biológia tanárszakos hallgató. 2000. január 26-án 

születtem Egerben, azóta is itt élek. 2019-ben tettem érettségi vizsgát az Egri Szilágyi Erzsébet 

Gimnáziumban, ezután nyertem felvételt az ELTE osztatlan tanárképzésére.  

 

Tapasztalatok, motiváció  

Mivel már öreg HÖK-ösnek számítok, így valószínűleg többen ismeritek a Hallgatói 

Önkormányzatban való tevékenységeimet és a hozzáállásomat; de engedjétek meg, hogy mégis 

összefoglaljam az elmúlt években szerzett tapasztalataimat. 

A hallgatói közösségért való tevékenykedésemet a mentorrendszerbe való belépésemmel 

kezdtem meg, a 2020/21-es, majd pedig a 2021/22-es tanévben is beválogattak. 

Mentortársaimmal nagyon jó csapatot sikerült összekovácsolnunk, többen közülük példánkat 

követve becsatlakoztak a mentorrendszerbe, valamint az érdekképviseletbe is. 

A képviselői választásokon először 2020/21-ben indultam, ahol bizalmat szavaztak nekem a 

hallgatótársaim, így lehetőségem adódott képviselni az érdekeiket a Küldöttgyűléseken. 

Szerettem volna ezt a későbbiekben is folytatni, így mind a 2021/2022-es, a 2022/2023-as, mind 

pedig a 2023/2024-es választásokon is elindultam jelöltként, ahol ismételten elnyertem 

hallgatótársaim bizalmát.  

A 2020/21-es tanév óta már nem csak a kari Küldöttgyűléseken, hanem az EHÖK Sportügyi 

Bizottságának is tagja vagyok, mint delegált. Ennek köszönhetően már sikerült kialakítanom 

egy közvetlen kommunikációs kapcsolatot a BEAC munkatársaival. A sporttal kapcsolatos 

delegáltként ellátott teendőim mellett, három éve bírálom a kari egyszeri és rendszeres 

sportösztöndíjakat.  

2021. szeptember 7-e óta egy újabb, kihívásokkal teli feladatkörben szerezhettem 

tapasztalatokat, amikor is a Küldöttgyűlés megválasztott a kar rendezvényszervező 

referensének. A tisztségből adódóan pedig delegálva lettem az EHÖK Rendezvényes 

Bizottságba is. Nem volt egyszerű, hiszen a járványhelyzet után kellett feléleszteni a kari életet, 

nem csak a saját munkamorálomat, kötelezettségeimet kellett kitapasztalnom a tisztséggel 

kapcsolatban, hanem a szervezéshez szükséges részleteket is, mint például, hogy mik a hallgatói 

igények. Visszatekintve az elmúlt két évre elmondható, hogy nagyon változatos időszakon van 

túl a kar rendezvények tekintetében. Mikor egy évvel ezelőtt másodszorra pályáztam meg a 

tisztséget, nem gondoltam volna, hogy még mindig tud ennyi váratlan és új dolgot tartogatni 

számomra.  

Nem árulok zsákbamacskát azzal, hogy pályázatom a következő félév első felére szól, ezért 

ennek függvényében szeretném ismertetni veletek a terveimet, elképzeléseimet, a két év 

tapasztalatai alapján levont konzekvenciákkal és tapasztalatokkal együtt. 
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Tervek, elképzelések 

Mint ahogyan azt már fentebb említettem, a terveim a 2023/2024-es tanév első felére szólnak. 

Több mint 2 év rendezvényszervezői tisztségviselés után úgy érzem, ideje átadnom a stafétát 

az utánpótlásnak, azonban megválasztásom esetén továbbra is nagyon lelkesen, tele ötletekkel 

és ezek megvalósítási vágyával szeretnék az ELTE TTK HÖK rendelkezésére állni.  

1. A félév során szeretném megtartani a már hagyományossá vált első félévi programokat, 

azonban törekedni szeretnék arra, hogy az eddigi színvonalat kicsit fokozni tudjuk. 

Ehhez terveim között szerepel legkésőbb augusztus elejéig lefixálni a potenciális 

programkínálatot, hogy a szervezési folyamatokhoz szükséges időt helyesen tudjuk 

felmérni, valamint a kommunikációs platformokon is időben kerüljenek közlésre a 

hallgatók felé a programkínálatok (TéTéKás Nyúz Facebook/Instagram oldal, ELTE 

TTK HÖK Facebook/Instagram oldal). 

A teljesség igénye nélkül pár program az őszi félévre: 

- Orientációs Napok 

- Karaoke/Just Dance est 

- 5vös5km Futóverseny 

- TéTéKás Tökfaragás 

- TéTéKás Halloween 

- Gólyabál 

- Drinkpong Bajnokság 

- TéTéKás Rondapulcsis karácsonyi buli 

 

Ezeknek a programoknak a felépítése elég konkrétan kezd körvonalazódni bennem, azonban 

nyitott vagyok bármilyen más program kidolgozására, megvalósítására is. 

Természetesen szeretném segíteni a szakterületi programok, illetve a tudományos események 

szervezését is megválasztásom esetén. Szeretnék a meglévő programok mellett hangsúlyt 

fektetni kisebb események szervezésére is, melyek olyan programokat foglalnak magukba mint 

például foci/kosárlabda bajnokság, szervezett hétvégi kirándulások/túrák.  

A nyár folyamán szeretném felmérni a lehetőségeinket olyan tekintetben, hogy milyen helyszíni 

és infrastrukturális kínálat az, amivel számolni lehet az ősz folyamán, ezzel is már 

megkönnyítve az őszi programok szervezési folyamatait. 

Az elmúlt évekhez hasonlóan a továbbiakban is terveim között szerepel a Hallgatói Alapítvány 

rendezvényeinek segítése, ezzel kapcsolatban már egyeztettem Jeges Viktor Péterrel is, a 

Hallgatói Alapítvány elnökével.  
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2. A már említett okokból adódóan megválasztásom esetén a rendezvények szervezése 

mellett hangsúlyt szeretnék fektetni az utódképzésre is. Mindenképpen szeretném, hogy 

a tisztség iránt érdeklődő/k leköszönésem közeledtével részt vegyen velem 

rendezvényszervezői megbeszéléseken, hogy még mielőtt beadná a pályázatát 

lehetősége adódjon megismerkedni a többi karon lévő tisztségviselővel, hiszen egy 

rendezvényszervező legnagyobb erénye a széles kapcsolathálózata. Szeretném aktívan 

bevonni egyes események szervezésébe is, hogy belelásson milyen munkamorált kell 

elképzelni a tisztséget illetően, illetve, hogy milyen szervezési lépések előznek meg egy 

rendezvényt.  

Terveim között szerepel egy rendezvényes kisokos kidolgozása, amin már el is kezdtem 

dolgozni, ennek tartalma az alábbi lesz: 

- helyszínek + vélemény 

- elérhetőségek (külsős rendezvényszervezők, helyszínek, infrastrukturális kapcsolatok) 

- események összegyűjtése, leírása 

- általános szervezési lépésekhez tanácsok, meglátások 

Szeretném a lehetőségekhez mérten a lehető legtöbbet kihozni a rendezvényekből, hogy a 

Hallgatói Önkormányzat arculata és munkássága ezzel is közelebb kerüljön a hallgatók felé. 

Hiszem, hogy a minőségi események hozzájárulnak a hallgatók egyetemi életéhez, hiszen 

lehetőséget teremtünk számukra a kikapcsolódásra, a kapcsolatok kialakítására és szórakozásra 

a szürke hétköznapokból.  

 

Köszönet, záró gondolatok 

Szeretném megköszönni mindenkinek, akivel egyeztettem a pályázásom kapcsán, a tanácsait, 

támogatását; valamint hogy bizalommal fordulhattam hozzájuk ötleteimmel, kérdéseimmel. 

Köszönöm, hogy időt szántál és elolvastad a pályázatomat. Ha bármilyen kérdés, kérés 

felvetődött benned, nyugodtan keress meg az alábbi elérhetőségek valamelyikén, vagy pedig a 

Facebook-on. 

 

Budapest, 2023. június 5. 

 

 

 

Pádár Kitti 

Telefonszám: +36 20 476 1223 

E-mail cím: kitti.padar@gmail.com 
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